
 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Bondkyrko hembygdsförening måndag den 27 februari 
2023  

 

Plats: Söderblomska huset. 
 

Närvarande: Gunilla Stenkula ordf, Stig Brink, Göran Fällman på mobil, Jan Halvardson, 
Helena Harnesk,  Ulf Hellman, Carin Söderhäll, Nils Erik Åberg och Gunilla Överby.  
Håkan Zillén hade, före mötet, till ordförande lämnat sin åsikt i namnfrågan.  
 

Dagordning 
* Ordförande hälsade alla välkomna och öppnar mötet. 
* Övriga frågor. Inga övriga frågor. 
* Dagordningen godkändes 
* Till justerare valdes Gunilla Överby. 
 
Föreningens namn. Förslag om namnbyte. 
 
Ordförande Gunilla S. läser upp de två motioner som inkommit inför årsmötet. 
Var och ens skäl att byta till namnet Stabby hembygdsförening eller behålla namnet 
Bondkyrko hembygdsförening.  
Göran talar för att behålla namnet Bondkyrko hembygdsförening. 
Carin tycker att vi ändrar namnet, goda argument i de båda motionerna. 
Gunilla Ö. vill att namnet ändras till Stabby hembygdsförening. 
Ulf tycker att frågan inte är viktig men lutar åt att behålla det gamla namnet. 
Nisse som även läser upp sin motion talar för att vi ska behålla namnet Bondkyrko 
hembygdsförening. 
Stig vill att det gamla namnet behålls och röstar nej till ändring. 
Jan tycker att det inte är något problem med Bondkyrko hembygdsförening, nej till 
förändring. 
Gunilla S vill att vi behåller det gamla namnet, bla av viktiga historiska skäl. 
Helena är positiv till ändring av namnet till Stabby hembygdsförening. 
 
Beslut inklusive reservationer. Beslutades att det gamla namnet finns kvar, tre av 
ledamöterna reserverade sig ( Helena, Gunilla Ö. och Carin ). 
 
Programmet i anslutning till årsmötet. 
Programmet är Daniel Werkmäster som berättar om Carin Ax som gjort vår vackra logotyp. 
Ska vi försöka flytta på det? Efter diskussion beslutas att programmet blir kvar då flera 
kommer för att lyssna på honom. 
 

Formalia kring årsmötet och dess konsekvenser 

Gunilla S. formulerar information på årsmötesinbjudan om programmet och att  ev röstning 
endast görs av föreningens medlemmar. 
Beträffande namnfrågan tar Gunilla S.reda på om frågan ska vara uppe på två efterföljande 
årsmöten. 
Gunilla S. föreslår att om namnbyte kommer att beslutas, att det då kommer, om möjligt, 
gälla from 2024. 
 



 

 

Mötet avslutades. 
 
 

 
 
Vid protokollet                               Justeras  Justeras 
 
 
 
Carin Söderhäll  Gunilla Stenkula Gunilla Överby
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
   
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 



 

 


